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P R O T O K Ó Ł  NR XXIX/2017 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu  20 lutego 2017r.  w Domu Kultury           

 w Kotlinie w godz. od 9.00 do 9.45 

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

                    Otwarcia  XXIX sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Tomasz Kosiński witając: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Sekretarza Gminy Michała 

Urbaniaka, Skarbnika Gminy Irenę Antczak,  radnych, sołtysów i redaktora Gazety 

Jarocińskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem na ustawowy skład 15 radnych obecnych 

było 13. 

Nieobecni byli zaproszeni radni: Marta Hudak i Radosław Wałkiewicz oraz sołtys z Parzewa 

Szymon Matuszewski.  

Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 

W sesji uczestniczył pan Jan Krawiec, mieszkaniec Polskich Olędrów, gmina Dobrzyca.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Do porządku obrad  nie zgłoszono  wniosków o jego zmianę. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVIII  sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz                               

z wykonania uchwał Rady. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  za 2016 rok 

oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

8. Przyjęcie sprawozdania  z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych za 2016 rok. 

9. Przyjęcie  raportu z wykonania gminnego programu przeciwdziałania narkomanii i efektu 

jego realizacji w roku 2016. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania  sieci szkół podstawowych i gimnazjów 

do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2017 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

16. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3.Przyjęcie protokołu z XXVIII  sesji Rady Gminy. 

                   Do protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu na 

posiedzeniu  wspólnym stałych komisji Rady w dniu 17 lutego br.  i przed dzisiejszą sesją  nie 

wniesiono uwag. 

Protokół przyjęto jednogłośnie 13 głosami za. 
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Ad 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Wnioski i zapytania złożyli: 

1. Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka wnioskował o: 

- nadanie nowej ulicy, która ma powstać naprzeciwko kościoła w Kotlinie, imię Świętego 

Jana Pawła II, 

- pomalowanie płotu wokół szkoły w Kotlinie,  

2. Radny Tomasz Graczyk wnioskował o przycięcie brzóz przy ul. Słowackiego. 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że wniosek zgłoszony na wspólnym posiedzeniu 

komisji przez przewodniczącego Komisji Lucjana Antczaka  został przekazany 30 stycznia 

br. Wójtowi Gminy. 

W dniu 30 stycznia br. wziął udział w obradach sesji Rady Powiatu Jarocińskiego.  

Uczestniczył w spotkaniu z dyrektorami szkół, w którym uczestniczyli przewodniczący 

komisji i sekretarz. Na spotkaniu omówione zostały sprawy sieci szkół oraz inne sprawy 

związane z reformą oświaty. Spotkanie było bardzo potrzebne ponieważ uspokoiło nastroje 

dyrektorów.  

Uczestniczył w podsumowaniu kontroli w Urzędzie Gminy Kotlin, przeprowadzonej 

przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Poznaniu.  

 

Ad. 6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz                               

z wykonania uchwał Rady. 

 

Wójt Gminy poinformował, że w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy : 

1. Wydał  5 zarządzeń w sprawie: 

- powołania komisji przetargowej; 

- zmiany ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze – kierownik Centrum Usług 

Wspólnych; 

- zmiany regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych; 

- dwa zarządzenia zmieniające budżet Gminy na 2017 r. 

2. Złożono do Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu dokumenty niezbędne do zawarcia 

umowy w sprawie przyznania dotacji na realizację projektu pn. „Opracowanie Gminnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Kotlin„. Całkowita wartość projektu to kwota 37.000 zł. Kwota 

dofinansowania będzie wynosiła 33.300 zł. Dotacja współfinansowana jest w 85 % ze środków 

Unii Europejskiej Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Pomoc Techniczna 

2014 -2020 oraz w 15 % z budżetu państwa. Wkład Gminy w realizację tego projektu wynosi 

10 % całkowitej wartości tj. 3.700 zł. 

3. Wysłane zostało zaproszenie do składania ofert na zakup i montaż agregatu 

wysokociśnieniowego do samochodu OSP Magnuszewice. Zapytanie wysłane zostało do 

czterech Wykonawców. 

 4. Trwają prace przygotowawcze do ogłoszenia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego dla zadania „ Budowa boiska wielofunkcyjnego i bieżni 60 m przy Szkole w Woli 

Książęcej”. Planowany termin wyboru najkorzystniejszej oferty to marzec tego roku. 

5. Przeprowadzone zostało postępowanie wg trybu zapytanie ofertowe na opracowanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania „ Rozbudowa istniejącej oczyszczalni 

ścieków w Wyszkach – etap II. Wybrana została oferta z najniższą ceną tj. 87.330 zł brutto 

złożona przez firmę HYDROAGROMER z Trzebini gm. Dobrzyca. 

6. Podpisana została umowy na wykonanie projektu robót geologicznych oraz wykonanie 

odwiertu studni w SUW Wyszki i SUW Kurcew. Koszt opracowania tych dokumentacji to 

kwota 19.482 zł brutto. Wykonawcą tego zadania będzie Wielkopolskie Przedsiębiorstwo 

Geologiczne Roman Kinas z Lubonia.  
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7. Zlecone zostało opracowanie dodatku do dokumentacji hydrogeologicznej ustalającej zasoby 

eksploatacyjne ujęcia wód podziemnych – studnia S2 w Twardowie. 

Koszt opracowania tych dokumentacji to kwota  3.075 zł brutto. 

Wykonawcą tego zadania będzie Wielkopolskie Przedsiębiorstwo Geologiczne Roman Kinas z 

Lubonia.  

8. Przygotowane zostało zapytanie ofertowe na opracowanie Planu Rewitalizacji dla Gminy 

Kotlin na lata 2017 – 2021. 

 

Ad. 7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  za 

2016 rok oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

      Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej  za 2016r. oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej przedstawione  

zostały szczegółowo przez pracownika Ośrodka na wspólnym posiedzeniu stałych komisji 

Rady w dniu 17 lutego 2017 r. 

Sprawozdanie zostało przez Radę przyjęte. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8. Przyjęcie sprawozdania  z realizacji gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych za 2016 rok. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie z realizacji gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych za 2016 rok szczegółowo zostało 

omówione na wspólnym posiedzeniu  stałych komisji Rady w dniu 17 lutego 2017r. 

Do sprawozdania nie zgłoszono uwag. 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Gminy. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9. Przyjęcie  raportu z wykonania gminnego programu przeciwdziałania narkomanii 

i efektu jego realizacji w roku 2016. 

       Przewodniczący Rady poinformował, że radni zapoznali się z  raportem z wykonania 

gminnego programu przeciwdziałania narkomanii i efektu jego realizacji w roku 2016 na 

wspólnym posiedzeniu komisji Rady w dniu 17 lutego 2017r. 

Rada Gminy przyjęła raport bez uwag. 

Raport stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania  sieci szkół podstawowych               

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 

Projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag Rada 

przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XXIX/166/2017 w sprawie projektu dostosowania  sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe została 

przyjęta jednogłośnie 13 głosami za. 

Ad.11. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2017 rok. 

Projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag Rada 

przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XXIX/167/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie budżet Gminy na rok 2017 została 

przyjęta jednogłośnie13 głosami za. 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag Rada 

przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XXIX/168/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej została 

przyjęta jednogłośnie13 głosami za. 
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Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag Rada 

przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XXIX/169/2017 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości została  

przyjęta jednogłośnie 13 głosami za. 

Ad.14. Wolne głosy i wnioski. 

Głos zabrał pan Jan Krawiec, mieszkaniec Polskich Olędrów, gminy Dobrzyca, który 

podziękował za zaplanowanie budowy drogi dojazdowej w Wysogotówku. Powiedział, że 7 lat 

walczył o tą drogę. Wnuczkę ma niepełnosprawną i jest bardzo trudny dojazd. Ponadto 

poruszył sprawę wałęsających się psów w Wysogotówku, w okolicy domu córki. 

    Wójt Gminy powiedział,  że udało się załatwić sprawę drogi i wspólnie z radnymi została  

podjęta stosowna uchwała w sprawie wykupienia gruntu pod budowę drogi. Natomiast jeśli 

chodzi o problem bezdomnych psów, to już niejednokrotnie interweniował w tej sprawie na 

policji. 

    Radny Tomasz Graczyk zapytał - czy można zamontować uliczkę wejściową na boisko 

szkolne w Kotlinie od strony ul. Słowackiego? 

Wójt Gminy odpowiedział, że pomyśli nad tematem, ale sprawa będzie w gestii pani dyrektor 

szkoły. 

     Radna Beata Skowrońska wnioskowała o: 

- przycięcie lip przy drodze powiatowej Sławoszew -  Racendów, 

- naprawienie chodnika przy drodze powiatowej w Sławoszewie na odcinku od stawu do 

posesji nr 50 i na odcinku od kościoła  do szkoły, 

- przycięcie drzew na „rynku” w Sławoszewie.                                                                                                

     Radna Dominika Kwiecińska wnioskowała o uzupełnienie nawierzchni drogi powiatowej w 

Twardowie w „centrum” oraz uzupełnienie pobocza na zakręcie, na przeciwko obory RSP. 

Wniosła zapytanie – czy jest szansa na przeklasyfikowanie łąki, która jest boiskiem                     

w Twardowie? 

     Wójt Gminy odpowiedział, że rozpoczął prace na wszystkich boiskach, zarówno w 

Twardowie, jak w Wysogotówku i Wyszkach. Projektant budowlany przygotowuje stosowną 

dokumentację. Po skompletowaniu odpowiednich dokumentów Gmina wystąpi do Urzędu 

Marszałkowskiego o wyłączenie gruntów z użytkowania rolniczego. 

    Radny Zbigniew  Orpel wnioskował o przycięcie drzew za przejazdem kolejowym przy 

drodze powiatowej  między Kotlinem a Magnuszewicami oraz przy drodze na Wyszki za 

przejazdem kolejowym oraz uzupełnienie nawierzchni dróg gminnych. 

    Sołtys Wyszek Mieczysław Stefaniak wnioskował o wycięcie topoli przy PGR 

Magnuszewice (droga powiatowa Wyszki – Magnuszewice) oraz o  uzupełnienie nawierzchni 

przy studzience kanalizacyjnej na drodze gminnej w Wyszkach (przy posesji p. Krysztofiaka). 

     Sołtys Kotlina Jarosław Tomaszewski poinformował, że na stawie przy ul. Rymarkiewicza 

przybyło znowu śmieci i zapytał co się dzieje w tej sprawie? Ponadto wnioskował o 

uzupełnienie nawierzchni drogi powiatowej w Kotlinie, przy ul. Rymarkiewicza oraz 

uzupełnienie nawierzchni przy studzience kanalizacyjnej przy kościele. 

     Sołtys Twardowa Barbara Padrok wnioskował o uzupełnienie nawierzchni drogi na Róży w 

Twardowie na odcinku od przystanku autobusowego do pana Ratajczaka.  

    Radny Grzegorz Warmuz zapytał, kiedy Wójt weźmie się za staw przy starej szkole w 

Wilczy? To jest bardzo ładny teren i wystarczy powycinać krzaki. W pobliżu jest strzelnica i 

las. 

    Wójt Gminy odpowiedział, że teren ten został wpisany do Strategii Rozwoju Gminy Kotlin, 

opracowanej w ubiegłym roku. 
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    Radny Hieronim Adamski wnioskował o  uzupełnienie nawierzchni drogi powiatowej, na 

odcinku  od posesji nr 1 w Sławoszewie w kierunku Kurcewa.  

Ad.15. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

       Wójt Gminy poinformował, że w związku z wniesionym wnioskiem przez 

przewodniczącego Komisji Lucjana Antczaka, zgłoszonym na wspólnym  posiedzeniu stałych 

komisji Rady, spotkanie w sprawie omówienia  nowej organizacji sieci szkół odbyło się w dniu 

30 stycznia br. w Urzędzie Gminy.  

     W spotkaniu uczestniczyli: przewodniczący Rady Tomasz Kosiński, przewodniczący 

Komisji Oświaty Lucjan Antczak, przewodniczący Komisji Budżetowej Hieronim Adamski, 

sekretarz gminy Michał Urbaniak oraz  dyrektorzy szkół. 

Na ostatniej sesji nie wniesiono interpelacji ani wniosków. 

 

      Ad.16. Zamknięcie obrad.   

          Dziękując za udział, przewodniczący Rady zamknął XXIX sesję Rady Gminy Kotlin. 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

/-/ Tomasz Kosiński 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 

 

 


